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                                                     PROTOKÓŁ  Nr XII/2019                      PROJEKT 

z nadzwyczajnej  sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 29 sierpnia  2019 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Wodzisławiu 

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 1015  do godziny 1105. Obradom 

przewodniczył Pan Leszek Krzelowski Przewodniczący Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyło 10 radnych – nieobecni radni: Urszula Kowalczyk, Joanna Krzemień, 

Stanisław Skalmierski, Jarosław Straszak, Janusz Zasada (  potwierdzenie logowania  

załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pan Dominik Łukasik Wójt Gminy Wodzisław, pani 

Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy Wodzisław, pani Renata Koziara Sekretarz Gminy- 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Jędrzejowskiego, kierownicy jednostek organizacyjnych 

gminy, oraz inni zainteresowani obradami ( listy obecności – załączniki Nr 2,3,4,5, do 

protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2019r., 

b) zmian  w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata                     

2019-2025, 

c) regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Wodzisław, 

d) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych oraz określenia granic 

obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 roku, 

e) zmiany uchwały Nr XXIX/227/2013 Rady Gminy Wodzisław z dnia 25 stycznia 

2013 roku w sprawie określenia przystanków oraz zasad korzystania przez 

przewoźników z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie 

Gminy Wodzisław.  

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie obrad sesji. 
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Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Dwunastą, nadzwyczajną sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzył 

Przewodniczący  Rady Gminy pan Leszek Krzelowski  wypowiadając formułę „Wysoka 

Rado! Otwieram dwunastą, nadzwyczajną  sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”. 

Radni potwierdzili elektronicznie swoją obecność- załącznik 6 do protokołu.  

Przewodniczący rady poinformował, że dzisiejsza sesja ma charakter nadzwyczajny i została 

zwołana na wniosek wójta gminy tj. zgodnie z artykułem 20 ustęp 3 ustawy o samorządzie 

gminnym, w terminie przypadającym w ciągu 7 dni od dnia złożenia wniosku. 

 

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad przewodniczący rady zaproponował radnego Adama Zieleńca. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Sekretarzem obrad został radny Adam Zieleniec.  

Pkt.3. Przyjęcie porządku obrad. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził przeprowadzenie  jawnego głosowania imiennego                 

w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Przewodniczący rady poinformował, że w głosowaniu  brało udział 15 radnych. Za 

głosowało 10 radnych, wstrzymujących się 0, przeciw 0. 

Przewodniczący rady gminy stwierdził, że rada gminy przyjęła  porządek obrad - 

załącznik z głosowania nr   7 do protokołu. 

 

Pkt.4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
- brak 

Pkt. 5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekty uchwał były omówione na 

posiedzeniu komisji  i otrzymały pozytywne opinie  ( opinia stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu). 

a) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wodzisław na 2019r., przedstawiła 

pani Zdzisława Kowalska skarbnik gminy  ( projekt  stanowi załącznik nr 9 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 
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Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- 

załącznik nr 10 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 10 radnych. Za głosowało 10 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr XII/75/2019 - w sprawie zmian w budżecie Gminy Wodzisław na 2019r. 

 

b) projekt uchwały w sprawie zmian  w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław 

na lata 2019-2025, przedstawiła pani Zdzisława Kowalska skarbnik gminy  ( projekt  stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- 

załącznik nr 12 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 10 radnych. Za głosowało 10 radnych, wstrzymujących się 0,  

przeciw 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie  podjęła uchwałę - 

Nr XII/76/2019 - w sprawie zmian  w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Wodzisław na lata 2019-2025. 

 

c) projekt uchwały w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Wodzisław, przedstawiła pani Anna Laprus kierownik referatu gospodarki 

komunalnej  ( projekt  stanowi załącznik nr 13 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- 

załącznik nr 14 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 9 radnych- radny Hubert Galiński opuścił salę posiedzeń. Za 

głosowało 8 radnych, przeciw 1, wstrzymujących się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy większością głosów  podjęła 

uchwałę - Nr XII/77/2019 - w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Wodzisław. 

 

d) projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych oraz 

określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 roku, 

przedstawiła pani Renata Walczak kierownik Centrum Usług Wspólnych w Wodzisławiu                   

( projekt stanowi załącznik nr 15 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 
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Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- 

załącznik nr 16 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 10 radnych. Za głosowało 10 radnych, wstrzymujących się 0,  

przeciw 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie  podjęła uchwałę - 

Nr XII/78/2019 - w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych oraz 

określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 

roku. 

Przewodniczący rady zwrócił się do radnych z uwagą aby podczas sesji nie przeprowadzali 

konsultacji i wyłączali telefony bo później jest problem z głosowaniem.  

 

e) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/227/2013 Rady Gminy Wodzisław                 

z dnia 25 stycznia 2013 roku w sprawie określenia przystanków oraz zasad korzystania 

przez przewoźników z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy 

Wodzisław, przedstawił pan Leszek Król kierownik referatu rozwoju ( projekt stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- 

załącznik nr 18 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 10 radnych. Za głosowało 10 radnych, wstrzymujących się 0,  

przeciw 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie  podjęła uchwałę - 

Nr XII/79/2019 - w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/227/2013 Rady Gminy Wodzisław              

z dnia 25 stycznia 2013 roku w sprawie określenia przystanków oraz zasad korzystania 

przez przewoźników z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie 

Gminy Wodzisław. 

 

Pkt.6. Sprawy różne. 

Sołtys wsi Ludwinów pytał, czy na przystankach, które już są będą zatrzymywały się 

busy.   

Kierownik referatu rozwoju wyjaśnił, że gdy przewoźnicy mają w  rozkładach jazdy ten 

przystanek to  to nie przeciwskazań aby się na nim zatrzymywał. 

Sołtys wsi Ludwinów zauważył, że na przystanku w jego miejscowości nigdy nie 

zatrzymywał się żaden bus. 

Kierownik referatu rozwoju wyjaśnił, że w miejscowości Ludwinów jest przystanek 

tzw. pętla ustanowiony dużo wcześniej  ale nie od gminy zależy czy będą się tam 
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zatrzymywały busy. Gmina na dzień dzisiejszy nie ma jeszcze wpływu na to gdzie jeżdżą 

prywatni przewoźnicy. Dodał, że planowane są dopłaty do odnawianych przewozów i trzeba 

ustanowić miejsca przystankowe po to aby przewoźnicy mogli się zatrzymywać. Odnośnie 

braku komunikacji w miejscowości Ludwinów zauważył, że gmina nie świadczy usług 

przewozowych. 

Głos zabrał pan wójt. Poinformował, że dyrektor Gminnego Ośrodka Zdrowia za 

chwilę omówi temat tzw. białej soboty w dniu 28 września b.r. i zwracając się do obecnych  

prosił aby informację przekazać jak najszerszej grupie mieszkańców. Będzie można 

skorzystać z wizyty u kilku specjalistów, przeprowadzić badania. Następnie pan wójt 

podziękował za zorganizowanie dożynek gminnych w miejscowości Krężoły. Ostatnie 

dożynki w tej miejscowości odbyły się 10 lat temu i w tym roku, na jego propozycję 

miejscowe środowisko odpowiedziało pozytywnie i podjęło się współorganizacji. Dodał, że 

było sporo niedomówień ale zostały one wyjaśnione min. z kołami gospodyń w kwestii braku 

możliwości uczestnictwa w dożynkach. Wyjaśnił, że jest to uroczystość przypisana 

organizatorowi i gdy w przyszłym roku koła postanowią inaczej to tak będzie. Osobiście nie 

widzi przeciwskazań aby wszystkie 19 kół mogło wziąć udział w dożynkach. Pan wójt 

pogratulował powstania nowego koła gospodyń w Mieronicach oraz pięknego wieńca 

dożynkowego jaki wykonało, oraz koła w miejscowości Dębiany. Poinformował, że chciałby 

aby dożynki odbywały się w różnych częściach gminy tj. gdzie jest logistyczna możliwość, 

tak aby różne miejscowości mogły się promować i pokazać. Następnie pan wójt poruszył 

temat pracy komisji szacującej straty wywołane suszą. Poinformował, że w pracy komisji 

pracuje 1 osoba z Ośrodka Doradztwa Rolniczego, z  Izb Rolniczych oraz pracownicy urzędu  

i gdyby zależało to tylko od samorządu być może powołano by 2 zespoły i prace były by 

przyśpieszone. Komisja sprawnie rozpatruje wnioski, a z terenu gminy złożono ich 316. 

Dodał, że raport nr 8 Instytutu Nawożenia, Gleboznawstwa i Upraw  z Puław obejmuje 

wszystkie uprawy na polu i pod tym względem nic się nie zmieniło i komisja szacuje użytki 

zielone. Nie wiadomo jakie będą wysokości odszkodowań i jak będą wypłacane gdyż nie jest 

to zależne od gminy. W dalszej części wystąpienia pan wójt poruszył temat wywozu 

kamienia na drogi w ramach funduszu sołeckiego i poinformował, że prace są na 

ukończeniu. Następnie pan wójt  poinformował, że inspektor d.s. obsługi rady gminy ustaliła  

z sołtysami harmonogram zebrań wiejskich. Zapewnił, że będzie się starał uczestniczyć we 

wszystkich zebraniach. Będzie chciał przekazać informację o tym co udało się przez ostatnie 

kilka miesięcy zrealizować oraz poinformować o zadaniach, które chciałby zaplanować                    

w budżecie na kolejny rok. Szczególną uwagę zwróci na zadania planowane do realizacji                  

w ramach funduszu sołeckiego. Zebrania zaczynają się od 8 września, niektóre będą 

połączone. Następnie pan wójt zaprosił na dożynki powiatowe, które odbędą się  29 sierpnia 
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w Małogoszczu. Dodał, że osoby chętne mogą się zgłaszać do pani sekretarz i wpisać na 

listę. W dalszej części pan wójt poruszył temat inwestycji realizowanej  wspólnie z gminą 

Pierzchnica dot. instalacji OZE. Poinformował, że temat ten będzie szczegółowo omawiany 

na zebraniach wiejskich. Rozpocznie się podpisywanie umów z mieszkańcami Zapewnił, że 

do każdego zainteresowanego – podobnie jak w przypadku przydomowych oczyszczalni 

ścieków- skierowane będzie pismo w tej sprawie. Łącznie jest 111 wniosków dot. paneli 

solarnych i  a 66 wniosków na fotowoltaikę.  

Głos zabrał dyrektor Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu pan Marcin Bekier                      

i omówił szczegóły związane z tzw. białą sobotą, która odbędzie się w dniu 28 września b.r. 

Wyjaśnił, że będzie wtedy możliwość wykonania bezpłatnych badań, które później będzie 

można skonsultować ze specjalistami. W ciągu miesiąca jest możliwość zapisania się  osób 

powyżej 40 roku życia na badanie markerów nowotworowych. Będzie możliwość wykonania 

400 badań, do których kwalifikuje doktor Morawiecka. Pan dyrektor wymienił badania jakie 

będzie można wykonać podczas białej soboty. Dodał, że będzie min.  możliwość wykonania 

lakowania zębów dzieciom w gabinecie dentystycznym czy bezpłatnego zaszczepienia się 

na grypę dla osób powyżej 40 roku życia. Będzie możliwość skorzystania z konsultacji ze 

specjalistami. Koszt wizyty nie powinien być wyższy niż 80zł. Pan dyrektor prosił aby zabrać 

ze sobą wyniki badań tj. odpowiednie do danego specjalisty. Chętnych do skorzystania                  

z porad lekarskich prosił o zgłaszanie się do rejestracji ośrodka gdzie sporządzane są zapisy 

na poszczególne badania. Zauważył, że decyduje kolejność zapisów.  

Sołtys wsi Konary poinformował, że kontaktował się z panem wójtem w sprawie planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu doliny Mierzawy tj. od Przyłęka do 

Niegosławic. Przypomniał, że kilkanaście lat temu plan ten wisiał w urzędzie i dotyczył 

obszaru przygotowywanego pod zalanie. Zauważył, że w ostatnim czasie można pozyskań 

środki na zbiorniki retencyjne dlatego prosił aby wójt i rada zainteresowali się  tym planem                  

i rozważyli możliwość wykonania tego zadania. Obecnie przy panującej suszy i naciskiem na 

budowanie zbiorników pozyskanie środków było by możliwe. Pan sołtys odnosząc się to 

informacji przekazanej przez pana wójta dot. zebrań wiejskich zauważył, że z nim nikt do tej 

pory się jeszcze nie kontaktował. 

Pan wójt poinformował, że inspektor d.s. obsługi rady gminy odpowiada za 

przygotowanie harmonogramu, który ma odpowiadać przede wszystkim  sołtysom                             

i mieszkańcom. Zapewnił, że postara się być na każdym zebraniu. Zwrócił się do sołtysów 

aby zachęcili mieszkańców do udziału oraz o dyskusję na temat funduszu sołeckiego na rok 

2020. Odnośnie studium zagospodarowania przestrzennego o którym mówił pan sołtys pan 

wójt zapewnił, że odszuka ten dokument i wróci do sprawy. Zauważył, że jak wiadomo                    
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z przekazów w mediach rząd wydzielił kwotę 14 mld zł. na tzw. małą retencję. Na mapie 

kraju znajdują się duże zbiorniki wpisane w program retencji, a małe zbiorniki są dopiero 

wskazywane. Dodał, że np.  zbiornik w Wodzisławiu ma funkcję retencyjną. Zauważył, że  

pan sołtys mówi o tzw. polderze zalewowym i zapewnił, że zapozna się z tą sprawą. Z tego 

co wie jest koncepcja wracania do tego typu rozwiązań i rozbudowy sieci małej i dużej 

retencji. Pan wójt przyznał, że problem suszy występuje, jest on dotkliwy i odczuwalny przez 

rolników. Zapozna się z program i sprawdzi jak gmina może z niego skorzystać. 

Sołtys wsi Konary stwierdził, że trzeba się zapoznać z tematem bo  jak widać coraz 

mniej jest hodowli bydła i za kilka lat nikt nie będzie kosił łąk i staną się nieużytkami.  

Pan wójt zauważył, że nie meliorowano rowów w dolinie Mierzawy. Obecnie rowy te 

ściągają wodę z łąk. Wcześniej gdy woda była w rowach to nawadniała łąki. Przez 

dziesięciolecia nic się w zakresie melioracji nie działo, a jak się działo to bardzo źle. Rząd 

wraca do małej retencji i powoli ten problem jest zauważany. 

Pkt. 7. Zamknięcie obrad sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący  Rady Gminy 

pan Leszek Krzelowski podziękował wszystkim za udział w sesji i zamknął obrady 

wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam dwunastą, nadzwyczajną  sesję Rady 

Gminy Wodzisław obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Nagranie sesji stanowi załącznik nr  19 do protokołu. 

          Protokolant                        Sekretarz Obrad     Przewodniczący Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /          / Adam Zieleniec /                   / Leszek Krzelowski  / 

 

 

 


